
PROTOKÓŁ 
Z OBRAD RADY OSIEDLA ,,LENARTOWICE" W DNIU 11 WRZEŚNIA 2017 r. 

Obrady Rady Osiedla odbyły się w lokalu zastępczym z powodu remontu siedziby przy 
ul. Nowowiejskiej 8, rozpoczęły się o godz. 18.00, otwarcia obrad dokonał Jerzy Pałys, 
Przewodniczący Rady i Zarządu Osiedla, który na wstępie: 

l) Powitał zebranych Radnych i stwierdził na podstawie listy obecności, że w obradach 
uczestniczy l3-tu Radnych Osiedla i l członek Zarządu, co jest liczbą wystarczającą 
do podejmowania prawomocnych uchwał. 

2) Protokołowanie obrad Przewodniczący powierzył sekretarzowi Zarządu Osiedla 
Panu Miłoszowi Broś-Załęskiemu. 

3) Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który wcześniej został ogłoszony 
na tablicach ogłoszeń RO i w osobistych zawiadomieniach doręczonych Radnym. 

4) Zgodnie z porządkiem obrad zaakceptowanym przez Radnych, Przewodniczący RO 
poinformował zebranych o następujących sprawach: 
- o korespondencji samorządowej w okresie międzysesyjnym i sprawach osiedla, 
- o realizacji budżetu samorządu mieszkańców osiedla, 
- o realizacji zamówień z tyto Budżetu Obywatelskiego 2017 dla osiedla, 
- o przebiegu remontu lokum Rady Osiedla i świetlicy samorządowej, w tym 
zaapelował do radnych o większą pomoc w realizacji malowania i porządkowania 
po remoncie pomieszczeń, 

5) Przewodniczący przedstawił Radnym projekt podstawowego budżetu Rady Osiedla 
na rok 20 l8-ty opracowany przez Zarząd Osiedla wraz z komentarzem do pozycji 
ujętych w projekcie budżetu. W sprawie wniosków w zakresie prac remontowych 
i inwestycyjnych dla osiedla, otworzył dyskusję celem możliwości wypowiedzenia 
się wszystkich zebranych na posiedzeniu. 
W wyniku szerokiej wymiany poglądów i oczekiwań, Radni zgodnie ustalili niw 
zestaw potrzeb i zadań dla Osiedla w roku 2018-tym: 
a) Przedłużenie oświetlenia ulicznego w ciągu ul. H. Modrzejewskiej na odcinku 

od krzyża do wlotu z ul. Połanieckich, tj. na wysokości nowej zabudowy 
Osiedla z perspektywą budowy kolejnych posesji. 
(wniosek wtórny vide pismo AG. 3026.3. 14.2017 poz. l - Prezydenta Miasta) 

b) Doświetlenie skrzyżowania ul. Nowowiejskiej z ulicą Tołstoja (2 lampy). 
(wniosek wtórny vide pismo AG. 3 026. 3.14. 2017 poz. 4 - Prezydenta Miasta) 

c) Utwardzenie drogi na ul. Połanieckich w stronę ul. H. Modrzejewskiej, w tym 
projekt techniczny i realizacja. 
(wniosek wtórny vide pismo AG.3026. 3.14. 2017 poz. 5 - Prezydenta Miasta) 

d) Dokończenie prac na łączniku ul. Wyczółkowskiego z ul. Połanieckich -
poprzez wykonanie na gruntach gminnych kostkowanego ciągu pieszego 
z możliwością przejazdu rowerem. *) z uwagi na trudności z uregulowaniem 
procedur prawnych części powierzchni drogi - 3,28 ara - własność prywatna, 
Rada Osiedla proponuje by tą częścią łącznika opiekowali się przylegli dwaj 
właściciele posesji. Takie rozwiązanie zamyka lokalny konflikt samorządowy. 
Rada Osiedla prosi Urząd Miasta o podjęcie tematu bez zbędnej zwłoki. 

e) Ponowny wniosek o budowę "niewymiarowego" boiska do piłki nożnej dla 
dzieci i młodzieży młodszej jako dopełnienie realizacji strefy sportowo -
rekreacyjnej osiedla ( realizacja 2018 - 2019 ). Teren jest własnością gminy. 



6) Przewodniczący na podstawie oczekiwań kierownictwa miasta wrażonych na 
zebraniu Przewodniczących RO w dniu 5 września br. podjął wstępną dyskusję na 
temat realizacji Budżetu Obywatelskiego w roku 2018-tym. 
Radni po szerokiej dyskusji wstępnie przyjęli ramowy plan zadania 20 I 8-tego roku 
w tym: zabezpieczenie obsługi świetlicy samorządowej i sekcji zainteresowań tak 
dla dzieci jak i dorosłych, obsługę sekcji poprzez dokupienie niezbędnych sprzętów 
i urządzeń audiowizualnych oraz większość środków planuje się na rewitalizację 
osiedlowego placu zabaw dziecięcych. 

7) Rada po wysłuchaniu uzasadnienia Zarządu Osiedla relacjonowanego przez 
Przewodniczącego i dyskusji zespołu samorządowego ds. infrastruktury i rozwoju 
osiedla podjęła uchwałę w sprawie powierzenia panom: Jerzemu Pałysowi, 
Miłoszowi Broś-Załęskiemu i Bogdanowi Tomaszkowi - organizację tzw. 
"Osiedlowego Centrum Aktywności Społecznej - LENARTOWICE " przy tut. 
Samorządzie Mieszkańców Osiedla. W zał. projekt pilotażowy zadania. 

8) Dyskusja i wolne wnioski: 
a) Przewodnicząca samorządowego zespołu ds. 60+ - Grażyna Goła przedstawiła na 

prośbę Zarządu Osiedla - program i sprawy organizacyjne wycieczki seniorów 
do Kudowy Zdroju (l5-16.09.br), informacje o ubezpieczeniu wycieczki oraz 
skład osobowy. Kierownikiem grupy została Maria Paszek i Grażyna Goła. 

b) Radni zawnioskowali o ustawienie tzw. "śpiącego policjanta" na wysokości bramy 
głównej boiska wielofunkcyjnego przy powiatowej drodze (ul. Z. Nałkowskiej) 
celem podstawowego zabezpieczenia ruchu dzieci i młodzieży korzystającej z 
obiektu. W tym tez temacie zamontowanie barierki poprzecznej (MOSiR). 

c) wiele czasu poświęcono w dyskusji problemowi łącznika ulic Nałkowska
Nowowiejska administrowanemu przez Starostwo Powiatu, problemowi zlewni 
wody opadowej i zniszczonej drogi gospodarczej tą zlewnią wód toczonych z ulic 
Powiatowego Zarządu Dróg. 

9) Zakończenie obrad Rady Osiedla nastąpiło kilkanaście minut po godz. 20-tej, po 
obradach radni obejrzeli zakupy z Budżetu Obywatelskiego 2017 r. 

10) Załączniki do protokołu: xero protokołu posiedzenia Zarządu Osiedla z 6.IX.br 
oraz pismo wis. Budżetu Rady Osiedla na 2018-ty rok. Lista obecności. 

Kędzierzyn-Koźle, II września 2017 r. Za zgodność stwierdzamy: 


